



ROSARYHILL SECONDARY SCHOOL
Notes on Application for Secondary One Discretionary Places (2017/2019)

1. There are 40 discretionary places in Secondary One in the year 2019-20.
2. Each student can make application to TWO secondary schools, listed in the “Handbook for application for Secondary One Discretionary Places.” Multiple Applications for more than TWO schools will result in the forfeiture of all rights to a discretionary place.
3. Applicants are required to fill in an application form and **the EDB(SSPA) Application Form slips, i.e. Blue/Green/Red parts.** They should be returned to the School Office (Room 109) **from 3rd January to 17th January 2019.** The school’s office hours are from 9:00 a.m. to 4:00 p.m.
4. Photocopies of the Academic Report Cards of Primary 5 & 6 and any other relevant certificates must be enclosed when returning the application form. There is no need to submit recommendation letter from primary school.
5. No entrance examination is required. Selection is mainly based on the applicant’s performance in his/her present school, which includes the conduct grades (30%), academic results (20%), extra-curricular activities grades (20%), an interview at our school (20%) and the rank order as informed by the Education Bureau (10%). The date and time of the interview for all applicants will be stated in a separate letter sent in **March.**
6. Applicants will not be informed of the result individually. Successful applicants will only be notified on 10th July 2018, the same date as those who are allocated Secondary One places through the Central Allocation. Applicants who have not been successful in obtaining a Discretionary Place prior to the Central Allocation will be centrally allocated to secondary school.



玫瑰崗中學 申請中一自行分配學位須知 (2017/2019)

1. 二零一九至二零二零年度本校共有四十個中一自行分配學位。
2. 每一學生最多可向兩所列於「申請自行分配中一學位手冊」之中學申請，否則該生將失去獲得自行分配學位的權利。
3. 申請者需填寫申請表格並連同教育局之中一自行分配學位「三聯」存根，於二零一九年一月三日至十七日由家長或監護人交回本校中學部校務處(109室)。辦公時間為早上9時至下午4時正。
4. 交回申請表格時須同時附上小學五年級、六年級上學期成績表及有關證書之影印本，無須呈交小學推薦信。
5. 本校不設入學考試，以原校操行(30%)、學業成績(20%)、課外活動表現(20%)、面試(20%)及教育局提供之成績次第(10%)作甄選準則。本校約於三月中旬致函全部申請學生，通知面試日期及時間。
6. 本校不會通知申請及面試結果。被取錄者會與參加統一派位的學生一樣，於二零一九年七月十日，一併獲得通知派位結果。而未獲取錄者將會如常於統一派位時獲分配學位，家長毋須致電本校查詢。



Rosaryhill Secondary School
玫瑰崗中學

Ref. No. _____

APPLICATION FOR SECONDARY ONE DISCRETIONARY PLACES

中一自行分配學位申請表

Name of Applicant: _____
申請人姓名 In English (英文) In Chinese (中文)

Place of Birth: _____ Date of Birth: _____
出生地點 出生日期

Nationality: _____ Religion: _____ Sex: _____
國籍 宗教 性別

Mother Language: _____ 2nd Language: _____
母語 第二語言

School and Class Last Attended: _____ P.6 _____
就讀學校及班別

Student Reference No.(STRN): _____
學生編號

Father's Name: _____
父親姓名 In English (英文) In Chinese (中文) Occupation(職業)

Mother's Name: _____
母親姓名 In English (英文) In Chinese (中文) Occupation(職業)

Home Address: _____ Tel No: _____
住址 電話

Name of siblings studying in RHS 就讀本校的兄弟姊妹姓名

Name in English(英文姓名)	Name in Chinese(中文姓名)	Class(班別)

Year 年份	Extracurricular Activities Participated in P.4 – P.6 (Please submit photocopies of certificates obtained, if any) 小四至小六曾參與之課外活動 (如曾獲證書, 請呈交影印本; 如位置不足, 請另紙書寫。)

Date
日期

Signature of Applicant
申請人簽署

Signature of Applicant's Parent
申請人家長簽署

Note:

1. Applicants MUST submit photocopies of the present school report cards (P.5 & P.6). 請人須呈交原校小五及小六成績影印副本。
2. The completed application form, together with the photocopies must be returned to the School Office (Room 109) on or before

17th January 2019. 此申請表及成績影印副本須於二零一九年一月十七日或以前交回本校校務處 (109室)。